
Protokoll för vid styrelsemöte, den 20 februari 2017, i Villaföreningen Dungen 

Närvarande: Magnus Hansson, Arne Lindqvist, Kristina Holmgren, Göran Lidgren samt Ingegerd 

Odelborg Turesson 

Anmält förhinder: Peter Ryberg 

Agenda 

1. Ekonomi 

2. Arboristförslag och offert 

3. ComHem-störning 

4. Planering inför Vårstämman 2017 

5. Datum för städdagen 

6. Övriga frågor 

 

1.  Ekonomi 
Bordlades p.g.a. kassörens förhinder att delta i mötet 
 
Magnus mailar Peter angående en sammanställning av ekonomin 
 

 

2.  Arboristförslag och offert 
Offerten är på 47 tkr och den kan tas i sin helhet eller i delar. 
 
I princip ser förslagen och offerten bra ut. Vissa av förslagen är lite 
svårbedömda och det vore bra med en karta över området där de 
berörda växterna framgår. 
 
Magnus mailar Peter angående o vi kan få en karta. Hur många av 
förslagen som vi kan göra beror på ekonomin. Peter får återkomma 
angående vilket utrymme vi har. 
 

 

3.  ComHem-störning 
 
Arne redogjorde för ComHem-utredningen som gjordes 23/1 pga. kraftiga 
störningar i bredbandsnätet (även utanför vårt område). Arne var med 
vid utredningen som konstaterade att störningen orsakas ifrån husen 
15/16/17 i Dungen. ComHem kunde inte fastställa vilka eller vilket av 
husen som orsakade problemen då ingen av fastighetsägarna var hemma 
vid tidpunkten.  
 
ComHem har tekniskt löst problemet genom att ”filtrera bort störningen” 
och förmodligen nöjer sig ComHem med detta men om det blir något 
efterspel av utredningen med exv. kostnader återstår att se. I sådant fall 
måste det klargöras mer exakt vad (och var) störningen består av. 
 
Göran åtog sig att författa en skrivelse till berörda med ett tydliggörande 
om att man inte får ”pilla” på egen hand i nätet, det ska göras av 
fackmän från ComHem. 
 
Arne lovade ordna en reservnyckel till förstärkaren som sitter i 
redskapsboden. 

 



4.  Planering inför Årsmötet (Vårstämman) 
Juringe Magasin är bokat kl. 19-21 den 23 mars.  
 
Det utskickade förslaget till kallelse med agenda diskuterades. 
 
Styrelsen bestämde att föreslå oförändrad årsavgift 5400: - med tanke på 
att vi ska åtgärda gästparkeringen, träd- och buskskötsel enligt offert och 
nyplanteringar (Förslaget till årsavgift behöver stämmas av med Peter). 
 
Göran aktiverar valberedningen (Petra Akrén och Lotta Stjernberg).  
 
Göran ska även ta fram en text som skickas ut till de boende angående 
”hur föreningen fungerar” och att det är viktigt att alla ställer upp på 
städdagar och från och till även medverkar i styrelsearbetet. 
 

 

5.  Datum för Vårstäddag beslutades till 22 april. (Hus 12 Hanssons ansvarar 
för maten) 
 
Arne påpekade att sandsopning ska beställas och att vi ska göra el-
avläsning igen. 
 
Magnus åtog sig att serva gräsklipparen och fixa däcken till skottkärrorna 
 
Utanför hus 26 och 27 har buskarna närmast garagen dött. Orsak okänd. 
Eventuellt behöver jorden undersökas och bytas ut innan eventuella 
nyplanteringar kan göras. Frågan tas upp på nästa styrelsemöte 
 

 

6.  Övriga fråga 
Uppdrogs åt Göran att kolla upp om och hur det fungerar med 
”Välkomstkittet” till nyinflyttade. En beskrivning av hur föreningen 
fungerar bör finnas med (se även punkt 4 ovan) 
 
Diskuterades kort kring behovet av el-stolpar med tanke på den 
förväntade framtida ”explosionen” av antalet el-bilar i området. 
 

 

 

Vid tangenterna Göran  


